

**MATIÈRES  
& OBJETS  
À VIVRE  
STUDIO  
6910**

**TRADE PROGRAM**

Trade professionals registered in our program receive 15% off our retail priced objects, furniture, textiles and materials.

To apply, download and fill in this form. Return your completed copy by email to [office@studio6910.com](mailto:office@studio6910.com) along with one of the following documents:

- Valid business license verifying your business in interior design
- Resale Certificate confirming active interior design based business
- Tax Identification number

**First and Last Name**

**Title**

**Email**

**Phone Number**

**Company Name**

**Address**

**State or Province**

**Country**

**ZIP / Postal**

Please return this form and your supporting documents by email to [office@studio6910.com](mailto:office@studio6910.com).

6910 Clark #1  
Montreal, QC  
H2S 3G2  
438 387 4303

**MATIÈRES  
& OBJETS  
À VIVRE  
STUDIO  
6910**

**PROGRAM COMMERCIAL**

Les professionnels inscrits à notre programme commercial bénéficient d'une réduction de 15 % sur les prix de détail des objets, meubles, textiles et matériaux.

Pour vous inscrire, téléchargez et remplissez ce formulaire. Renvoyez-le dûment rempli par courriel à [office@studio6910.com](mailto:office@studio6910.com) accompagné de l'un des documents suivants :

- Licence commerciale valide vérifiant votre entreprise en design d'intérieur
- Certificat de revente confirmant une activité de design d'intérieur active
- Numéro d'identification fiscale

**Prénom et nom de famille**

**Titre**

**Adresse courriel**

**Numéro de téléphone**

**Nom de la compagnie**

**Adresse**

**État ou province**

**Pays**

**Postal**

Veuillez renvoyer ce formulaire et vos pièces justificatives par courriel à [office@studio6910.com](mailto:office@studio6910.com).

6910 Clark #1  
Montreal, QC  
H2S 3G2  
438 387 4303